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Council of Europe Secretary General: Most Serbian

citizens prefer a better future to a recycled past
Statement by Terry Davis, Secretary General of the Council of Europe on
the parliamentary elections in Serbia

Strasbourg, 22.01.2007 — “I am encouraged by both the conduct of the Serbian
elections and the large number of people who voted. The results show that most
Serbian citizens prefer a better future to a recycled past. Now the challenge is to
form a stable and effective government which will be operational as quickly as
possible. Time is precious because the Serbian Chairmanship of the Committee
of Ministers of the Council of Europe will begin in May. As the Secretary General
of the Council of Europe | am ready to discuss the priorities of the Serbian
Chairmanship as soon as the new government is in place.”

Secrétaire Général du Conseil de I'Europe : A un passé

recyclé, les Serbes préféerent un avenir meilleur
Déclaration de Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil de I'Europe,
sur les élections législatives en Serbie

Strasbourg, 22.01.2007 — « Je suis encouragé a la fois par la conduite des
élections serbes et par le grand nombre d’électeurs qui y ont participé. Les
résultats montrent que la plupart des Serbes préférent un avenir meilleur a un
passé recyclé. Le défi a relever est maintenant de former un gouvernement
stable et efficace qui sera opérationnel dés que possible. Le temps est précieux
parce que la Présidence serbe du Comité des Ministres du Conseil de I'Europe
débutera en mai. En tant que Secrétaire Général du Conseil de I'Europe, je suis
prét a discuter des priorités de la Présidence serbe dés que le nouveau
gouvernement sera en place. »
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